
 

 
Naš znak: 2415/17/IZS-MK 

Datum: 9. 6. 2017 
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
zbora Matične sekcije geodetov 

                
Zbor je potekal 8.6.2017  

 v prostorih Inženirske zbornice Slovenije, 
Jarška cesta 10 B, Ljubljana.  

 
 
Dnevni red zbora:  
1. Ugotovitev navzočnosti in sklepčnosti 
2. Predstavitev Zakona o arhitekturni in inženirski dejavnosti (ZAID) 
3. Poročilo predsednika UO MS  
4. Volitve v organe matične sekcije (predsednik UO MSGeo, člani UO MSGeo, predsednik SS MS in 
člani SS MS) 
5. Razno 
 
 
1. Ugotovitev navzočnosti in sklepčnosti 
 
Ob 14.00 uri je predsednik UO MSGeo, Matej Kovačič, pozdravil prisotne in jih seznanil, da se pričetek 
zbora sekcije zaradi nesklepčnosti v času sklica prestavi, skladno s 66. členom Statuta IZS, medtem pa 
je mag. Sabina Jereb z Ministrstva za okolje in prostor, predstavila predlog novega Zakona o arhitekturni 
in inženirski dejavnosti. Ob 15:00 uri je zbor lahko odločal z navadno večino prisotnih glasov. 
 
Ob pričetku zbora je bilo prisotnih 13 članov MSGeo. Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
 
 
2. Predstavitev Zakona o arhitekturni in inženirski dejavnosti (ZAID) 
 
Matej Kovačič je v kratkem uvodu predstavil posamezne različne aktivnosti sekcije v prejšnjih letih, 
povezanih s pobudami za spremembo zakonodaje na področju regulacije poklicev in dejavnosti (predlog 
po uvedbi instituta revidenta za geodetsko dejavnost, predlogi v zvezi s spremembo ZGeoD-1, aktivnosti 
sekcije znotraj interesne skupine CLGE, priprava izhodišča za področje regulacije geodetske 
dejavnosti). Mag. Sabina Jereb z Ministrstvo za okolje in prostor je v nadaljevanju predstavila predlog 
ZAID, ki je pred kratkim šel v parlamentarno proceduro, predvsem osnovna načela in cilje zakona s 
poudarkom na predvidenih spremembah za geodetsko stroko. V razpravi so bile podrobneje 
obrazložene prehodne določbe, novosti pri zavarovanju odgovornosti, obveznih izobraževanjih, 
možnosti objave disciplinskih prekrškov. 
 
 
3. Poročilo predsednika UO MS 
 
Zbor sekcije se je nadaljeval s poročilom predsednik UO. Na začetku je bila predstavljena kratka 
statistična analiza finančnega stanja geodetskih podjetij in posameznikov ter ključne statistične 
informacije o število geodetov v posameznih institucijah (IZS, FGG-število študentov, število zahtevkov 
na GURS). Ugotovljeno je, da se prihodki podjetij zmanjšujejo, kljub približno istemu številu zahtevkov 
na GURS, podjetja v povprečju ne ustvarjajo dobička, povprečna plača je bistveno nižja kot v primerljivih 
dejavnostih, prav tako dodana vrednost na zaposlenega. Vse skupaj kaže na zelo problematičen trg 
nizkih cen, ki imajo za posledico tudi probleme glede kakovosti storitev.   



 

Za izboljšanje razmer bo potrebno intenzivno delovati na več že začetih področjih in dokončati 
aktivnosti, ki bi lahko doprinesle k boljšim razmeram, to so predvsem: ureditev sistemske zakonodaje, 
pravilnikov standardov, sistematično izobraževanje in sodelovanje z ostalimi institucijami in akterji v 
geodetski stroki, priprava in uvedba novih storitev.  Na razpisu IZS je bil v letošnjem letu izbran en 
projekt s strani geodetov (geodetske podlage), udeležencem sta bila predstavljena tudi ostala prijavljena 
projekta, ki sta strokovno zanimiva predvsem za geodete. Razprava se je nadaljevala pod točko razno. 
 
Sklep št. 1/8.6.2017: 
Prisotni so potrdili poročilo predsednika MSGeo. 
 
 
4. Volitve v organe matične sekcije (predsednik  UO MSGeo, člani UO MSGeo, predsednik SS MS in 

člani SS MS) 
 
Predsednik UO MSGeo je pozval volilno komisijo MSGeo v sestavi:  

• Simona Čeh, predsednica, 
• Rok Rutar,  
• Emil Ratek, 

da izvede volitve. 
 
 
REZULTATI VOLITEV  
 
Na zboru je bilo prisotnih 13 članov MSGeo. Od 13 prisotnih članov MSGeo, jih je sedem (7) prejelo 
glasovnice, šest (6) od prisotnih jih je glasovalo že preko spleta. Na predčasnih volitvah preko spleta je 
glasovalo 71 članov MSGeo.  
 
Volitve so potekale ob asistenci strokovnih služb IZS in prisotnosti odvetnika Jerneja Kosa. Vodila jih je 
predsednica volilne komisije, Simona Čeh. Vsem članom MSGeo je bilo omogočeno tudi predhodno 
elektronsko glasovanje preko internetne strani IZS. Rezultati tega načina glasovanja in rezultati 
klasičnega glasovanja na zboru so tvorili končen rezultat volitev.  
 
 
VOLITVE PREDSEDNIKA UPRAVNEGA ODBORA MSGeo 
  
Za predsednika upravnega odbora MSGeo je bil s 63 glasovi ZA in 7 PROTI izvoljen:  
Matej Kovačič, univ. dipl. inž. geod. 
 
Število neveljavnih glasovnic: 8. 
 
VOLITVE SEDMIH ČLANOV UPRAVNEGA ODBORA MSGeo 
 
Za člane upravnega odbora MSGeo so bili izvoljeni: 
dr. Aleš Breznikar, univ. dipl. inž. geod. – 42 glasov  
Simona Čeh, univ. dipl. inž. geod. – 46 glasov  
Tomaž Farič, univ. dipl. inž. geod. – 48 glasov  
Matjaž Grilc, univ. dipl. inž. geod. – 43 glasov  
Tadej Ledinek, inž. geod. – 37 glasov  
Jana Martinuč Brajnik, univ. dipl. inž. geod. – 42 glasov  
Matej Plešnar, inž. geod. – 37 glasov  
 
Kandidati, ki niso bili izvoljeni, so prejeli naslednje število glasov: 
Matija Fuhrer, univ. dipl. inž. geod. – 34 glasov 
mag. Samo Jakljič, univ. dipl. inž. geod. – 33 glasov 
Matej Penič, univ. dipl. inž. geod. – 31 glasov 



 

Klemen Skube, univ. dipl. inž. geod. – 31 glasov 
 
Število neveljavnih glasovnic: 0. 
 
VOLITVE PREDSEDNIKA STROKOVNEGA SVETA MSGeo 
 
Za predsednika strokovnega sveta MSGeo je bil s 60 glasovi ZA in 4 PROTI izvoljen:  
Samo Lenarčič, univ. dipl. inž. geod. 
 
Število neveljavnih glasovnic: 14. 
 
VOLITVE DVEH (OD ŠTIRIH) ČLANOV STROKOVNEGA SVETA MSGeo  
  
Za člana strokovnega sveta MSGeo sta bila izvoljena:  
Miran Brumec, univ. dipl. inž. geod. – 58 glasov 
mag. Edvard Mivšek, univ. dipl. inž. geod. – 26 glasov 
 
Kandidata, ki nista bila izvoljena, sta prejela naslednje število glasov: 
Andrej Bilc, univ.dipl.inž.geod. – 22 glasov 
Barbara Kremesec, univ. dipl. inž. geod. – 24 glasov* 
 
Število neveljavnih glasovnic: 7. 
 
Pojasnilo: 
SS MS sestavljajo poleg predsednika še štirje člani. Dvema članoma SS mandat še ni potekel, zato je 
bilo treba izvoliti le dva nova člana. Eden od dveh članov SS, ki jima mandat še ni potekel, je Samo 
Lenarčič, ki je bil na zboru izvoljen za predsednika SS MS. Po statutu (93. člen), ga v članstvu SS 
nadomesti Barbara Kremesec, ki je na volitvah prejela naslednje največje število glasov. 
 
 
5. Razno 

 
V razpravi so bili podani naslednji predlogi  s strani prisotnih: 
- Organizira naj se poglobljena predstavitev delovanja avstrijskega geodetskega biroja s 

predavateljem, ki je bil na Geodetskem dnevu 2017. 
- Večjo pozornost je potrebno posvetiti komunikaciji z različnimi naročniki in lastniki nepremičnin, ki 

ne poznajo postopkov in koristi pri geodetskih storitvah oz. se z njimi srečujejo samo v fazah 
prodaje/nakupa zemljišč ali gradnje (potrebujemo več poljudno znanstvenih člankov, sodelovanje v 
raznih oddajah, kataster za telebane ipd …).  

S predlogi bo seznanjen novi UO, ki bo preučil in poskušal umestiti predloge v program dela. 
Sekcija geodetov je imela odstotkovno, glede na druge sekcije, najvišjo volilno udeležbo.   
 
 
 
Priloga: 
- Lista prisotnih 

 
 
Zapisala: 
Polona Okretič 

Predsednik UO MSGeo 
Matej Kovačič, univ. dipl. inž. geod., l.r. 

 


